
 

 

    
    
    
     

 
 

Koljonvirran Ratsastajat ry 
 
 
 
Hallituksen kokous 16.00 
Pöytäkirja 
 
Aika 21.9.2019 
 
Paikka Koljonvirran ratsastuskeskus 
 
Osallistujat Tuula Leskinen puheenjohtaja 

Pinja Maijala 
Anna-Mari Eskelinen 
Anna-Maija Mansikkala 

 Sari Niemi sihteeri 
Miia Rissanen 
Marja Saarivainio 
Anna-Kaisa Säisä 

 Mervi Yli-Hukka 
 
 

1. Tuula jakoi luonnostelemansa sääntömuutokset. Näistä keskusteltiin ja päätettiin tuoda 
ne valmisteltuina seuraavaan hallituksen kokoukseen ja edelleen syyskokouksen 
käsiteltäväksi. 
 

2. Ravintola Raatihuone on varattuna 9.11.2019. Samalla periaatteella järjestelyt kuin 
vuonna 2018. Syyskokous alkaa klo 18.30, jonka jälkeen ruokailu ja pikkujoulut. 

 
3. Keskusteltiin maneesin valaistuksen kustannuksista. Yrittäjä oli itsenäisesti tehnyt 

ostosopimuksen lampuista ja asennuttanut ne paikoilleen 3-4 vuotta sitten. Asennuksen 
jälkeen yrittäjä on pyytänyt seuralta rahallista tukea asennuskustannuksiin. Seura on 
suostunut tähän ja asennuslasku osoitettiin yrittäjältä seuralle. 

 
Sari Niemi esitti, että lähdetään selvittämään lamppujen korvaamista yrittäjälle, koska 
lamppujen hankkiminen on ollut peruskorjausluontoinen toimenpide. Lamput olivat 
vanhat kaasulamput ja ne vaihdettiin tehokkaampiin sekä sähköä säästäviin led-valoihin. 
 
Anna-Maija Mansikkala esitti, että selvitystyötä ei lähdetä tekemään, koska yrittäjä on 
hankkinut ne itsenäisesti ja seura on jo tullut vastaan asiassa asennuttamalla lamput 
paikoilleen. 
 
Asiasta äänestettiin. Niemen esitys sai kolme ääntä (Rissanen, Yli-Hukka, Niemi) 
Mansikkalan esitys sai viisi ääntä (Mansikkala, Saarivainio, Eskelinen, Maijala, Säisä) 
 
Päätettiin, että selvitystyöhön ei ryhdytä. Sen sijaan yrittäjä voi tehdä tarjouksen seuralle 
lampuista. 

 
4. Päätettiin hakea peruskorjausavustusta Opetusministeriöltä. Seuraavaan hallituksen 



 

 

    
    
    
     

kokoukseen tuodaan luonnos hakemuksesta. 
 

5. Tapahtumakalenterin mukaisina tapahtumina on seuraavaksi pikkujoulut, syyskokous ja 
seurakisat. 

 
6. Seuratoimintatiimi valmistelee toimintakertomuksen vuodelta 2019 ja 

toimintasuunnitelman vuodelle 2020. Asiaa käsitellään hallituksen kokouksessa ennen 
syyskokousta. 

 
7. Pinja luonnostelee palautekyselyä edelleen. 

 
8. Muut asiat: 

 
SähköRamin sähkömies on tehnyt sähköasennustöitä rikkoutuneita sähköjä 
korjatakseen. Työn alla ovat olleet takatarhojen sähkörasia ja paimenen johto. 
 
Iisalmen kaupunki on myöntänyt kohdeavustusta tehtyihin valaistuksen 
perusparannuksiin ja lattiaremonttiin 1800 €. 

 
 
Sari Niemi   Tuula Leskinen 
sihteeri   puheenjohtaja 


